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Voorwoord  
 
Voor u ligt een begroting met majeure aanpassingen ten op zichtte van voorgaande jaren. Alvorens 

daarop in te gaan past het hier om nogmaals aan te geven hoe trots ik ben op de manier waarop we 

met elkaar de Coronaperiode zijn doorgekomen. Ondanks deze moeilijke periode hebben we de 

afgelopen jaren een gezond financieel beleid gevoerd, hebben we met elkaar kunnen sparen voor 

toekomstige nieuwbouw, is ons sponsorbestand op orde gebleven en hebben we het ledenaantal op 

niveau kunnen houden.  

 

Dachten we de Coronacrisis bezworen te hebben is het nu noodzakelijk om met elkaar de energiecrisis 

het hoofd te bieden. Door de oorlog tussen Oekraïne en Rusland zijn de energieprijzen exorbitant 

gestegen. Niet alleen huishoudens en bedrijven ondervinden hiervan problemen, maar ook wij als 

vereniging zien de energielasten fors stijgen. Een dergelijke stijging is niet op te vangen met kleine 

begrotingsaanpassingen en het is dus noodzakelijk om keuzes te maken. In de ALV van 21 december 

2022 hebben we eerste verkenning met elkaar uitgevoerd, waarbij verschillende interventies de revue 

zijn gepasseerd. Uiteindelijk heeft de ALV voor het lopende begrotingsjaar 2022-2023 besloten om de 

gaskraan voor een groot deel terug te schroeven, wat betekent dat er doordeweeks niet meer warm 

kan worden gedoucht.  

 

Met het opstellen van deze begroting is het nog onzeker of en hoe de overheid compenserende 

maatregelen in zal voeren. Voor huishoudens is een energieplafond ingesteld, maar dat is voor 

verenigingen helaas niet aan de orde. Wel is duidelijk dat de provincie Gelderland 10 miljoen 

beschikbaar heeft gesteld om compenserende maatregelen te treffen voor verenigingen. De uitvoering 

hiervan ligt bij de Gelderse Gemeenten. Wij houden deze ontwikkelingen nauwlettend in de gaten, 

maar in deze begroting hebben we nog geen rekening gehouden met eventuele compenserende 

maatregelen. Wanneer we toch aanspraak kunnen maken op toekomstige maatregelen zullen we dat 

als een voordeel op de begroting zien.  

 

Net als voorgaande jaren hebben we in deze begroting rekening gehouden met een indexatie op de 

ledencontributie. Waar in het verleden een stijging van 2 tot 4 procent werd doorgevoerd zal de 

stijging dit jaar liggen op 10 procent. Hierbij volgen we het vastgestelde financiële beleid van de 

vereniging, dat stelt dat we de hoogte van de contributies jaarlijks indexeren met het gemiddelde CPI 

indexcijfer. Ook bij andere verenigingen zien we stijgingen van 2 tot 3 euro per maand ter compensatie 

van de gestegen energiekosten; dit komt in de praktijk ook neer op een contributieverhoging in de 

orde van 10%. Wat hiervan het precieze effect zal zijn is ongewis. We zien de storneringen van 

contributiegelden oplopen, maar vooralsnog lijkt alle contributie geïnd te kunnen worden. Net als in 

voorgaande jaren, laten we als dat aan de orde is niemand in de kou staan. Waar we als vereniging 

coulant kunnen zijn, handelen we daar ook naar. Tenslotte zorgen we voor elkaar, samen sterk! 

 

Wij hebben met elkaar een droom, het realiseren van nieuwbouw zodat de vereniging jaren duurzaam 

vooruit kan. In het licht van de energiecrisis is het nog noodzakelijker om tempo te houden op dit 

project. We zetten ons onverminderd in om heldere en uitvoerbare afspraken met de gemeente Ede 

te maken.  
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Je zou het bijna vergeten dat we een voetbalclub zijn met voorliggend voorwoord, maar dat zijn we, 

een voelbalvereniging in hart en nieren. Een vereniging die ook deze crisis gaat bezweren. 

 

Tot snel op de Eikelhof, 

 

 

Jan Burggraaf 

(Voorzitter) 
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Beleid en strategische projecten 
Hieronder staan projecten of onderwerpen benoemd met een hoge mate van importantie. Daarvoor 

kunnen verschillende redenen zijn. Hieronder noemen we de belangrijkste. 

1. Projecten met een mogelijk hoog risico 

2. Besluiten met een duurzaam (langlopend) karakter die richting geven aan de manier waarop 

VV Bennekom zich de komende 5-10 jaar ontwikkelt 

3. Onderwerpen waar veel van onze leden een hoge mate van betrokkenheid bij voelen, en om 

die reden graag in gehoord willen worden 

4. Toekomstig beleid waarin de ALV een belangrijke rol heeft 

 

Nieuwbouw/verbouw kleedkamers & kantine  

Realisatie van een nieuwe, centraal gelegen kantine midden op ons sportpark zou een geweldige boost 

betekenen voor de vereniging, in financieel, sociaal en sportief opzicht. In het afgelopen jaar is er hard 

gewerkt om hier stappen in te zetten. Een kerngroep bestaande uit afgevaardigden van 

accommodatiezaken, de financiële commissie en het bestuur heeft de haalbaarheid van een dergelijk 

plan onderzocht, en de functionele inrichting verkend aan de hand van een vlekkenplan. Daarbij kan 

het aantrekkelijk zijn om een koppeling te maken met de renovatie van de kleedkamers, waarbij 

zelfwerkzaamheid een belangrijke rol speelt. Recente ontwikkelingen rond met name de kosten voor 

energie, bouwmaterialen en de hogere hypotheekrentes worden hierbij in acht genomen, en nopen 

ons tot enige flexibiliteit in de aanpak.  

 

In alle gevallen zal het nodig zijn om te komen tot goede, langjarige afspraken met de gemeente. Ter 

voorbereiding daarop worden we uitgedaagd om na te denken over vragen als:  

• Hoe ziet VV Bennekom eruit over 20 jaar? Waar leggen we onze accenten als voetbalclub, en 

in het verlengde daarvan: Hoe ontwikkelen het ledenaantal en de financiële situatie zich? Hoe 

gaan we inzetten op veranderende behoeftes? 

• Door de jaren heen heeft VV Bennekom altijd terug kunnen vallen op een hoge mate van 

zelfwerkzaamheid tav ons park / faciliteiten. Denk hierbij aan de grote inzet vanuit de leden 

voor accommodatiezaken / buitenploeg, de grote opkomst bij de klusdagen, etc. Hoe gaan we 

borgen dat dit ook in de toekomst het geval is? 

• In iets bredere zin: Hoe zorgen we ervoor dat onze jeugdleden meer betrokkenheid gaan 

voelen bij de club? Een initiatief als de VVB Toppers (gebruik & beheer sportpark buiten 

reguliere training/wedstrijdtijden) is een mooi voorbeeld. Hoe gaan we dat uitbouwen? Via 

een Jeugdbestuur? Jeugdtrainers uit eigen kweek?  

• Wat wordt de rol van ons sportpark binnen de Bennekomse gemeenschap? Op dit moment 

wordt het park uitsluitend gebruikt voor voetbal, maar een bredere invulling is denkbaar 

waarbij sprake is van een meer open sportpark met medegebruik vanuit de gemeenschap. 

Tevens kunnen we streven naar een meer diverse samenstelling van ons ledenbestand, 

waardoor de band met de gemeenschap in bredere zin versterkt wordt.  

De komende ALV’s zullen gebruikt worden om hier verder invulling aan te geven.  
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Jeugdbeleidsplan 

In de periode 2019, begin 2020 zijn de eerste stappen gezet op weg naar een nieuw jeugdbeleidsplan, 

gestoeld op de pijlers Plezier, Ontwikkelen en Presteren. De ambitie is om de beste jeugdopleiding uit 

de regio te worden, zowel op het niveau van de selectieteams als ten aanzien van de brede 

ontwikkeling van de teams daaronder. In de periode 2021-2022 is het jeugdbeleid verder uitgewerkt 

in nauwe samenspraak met direct betrokkenen vanuit de vereniging. Dat proces heeft geleid tot een 

aantal duidelijke prioriteiten (train de trainer, voorzieningen hoogste jeugdteams, jeugdtrainers 

breedtesport, impuls meiden/vrouwenvoetbal), en nu ook versterking van de onderbouw en de 

instroom in de jongste jeugd. Het jeugdbeleidsplan is vastgesteld in de ALV van 13 december 2021; 

met ingang van het seizoen 2022-2023 zijn de speerpunten van het nieuwe jeugdbeleid voor het eerst 

geëffectueerd in de begroting van de vereniging. 
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Begrotingscijfers 
 

  

 Jaarrekening Begroting Begroting  Begroting Begroting Begroting 

 2021-2022 2022-2023 2023-2024 2024-2025 2025-2026 2026-2027 

 € € € € € € 

Netto omzet         

Kantine 146.031 160.000 164.800 169.744 174.836 180.081 

         

Kostprijs van de omzet         

Inkopen 98.458 85.000 89.250 93.713 98.398 103.318 

Ontvangen inkoopbonussen -8.859 -12.000 -12.000 -12.000 -12.000 -12.000 

 89.599 73.000 77.250 81.713 86.398 91.318 

         

Overige opbrengsten         

Contributies 
          

270.600  300.000 310.000 319.300 328.879 338.745 

Sponsoring 
          

101.077  125.000 120.000 135.000 135.000 135.000 

Huurontvangsten Sport BSO 
             

20.400  20.800 15.700 16.100 16.500 16.900 

Energieontvangsten sport BSO (Gas en 
electra) 

                        
-  0 6.120 6.120 6.120 6.120 

Subsidie gemeente 
               

6.559  3.500 3.500 3.500 3.500 3.500 

Recettes 
                   

688  4.500 4.500 4.500 4.500 4.500 

Bingo 
                        

-  1.500 1.500 1.500 1.500 1.500 

Vriendenloterij/Lotto 
               

2.140  3.000 3.000 3.000 3.000 3.000 

Grote clubactie 4.768 3.000 3.000 3.000 3.000 3.000 

Overige opbrengsten 7.328 7.500 7.500 7.500 7.500 7.500 

 413.560 468.800 474.820 499.520 509.499 519.765 

         

Kosten 1e Elftal (TC begroting)         

Salaris spelers 92.896 115.413 116.000 116.000 116.000 116.000 

Salaris staf/begeleiding 40.000 43.838 44.000 44.000 44.000 44.000 

Reiskostenvergoedingen 34.059 12.753 13.000 13.000 13.000 13.000 

Opleidingskosten 0 5.000 0 0 0 0 

Mutatie reserve TC 0 -5.000   0 0 0 

 166.955 172.004 173.000 173.000 173.000 173.000 

         

Kosten overige senioren (TC begroting)         

Vergoedingen 2e elftal (Staf) en spelers 8.000 10.881 11.000 11.000 11.000 11.000 

Vervoerskosten 2e elftal 834 4.000 4.000 4.000 4.000 4.000 

Overige kosten 73 1.600 1.600 1.600 1.600 1.600 

 8.907 16.481 16.600 16.600 16.600 16.600 
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 Jaarrekening Begroting Begroting  Begroting Begroting Begroting 

 2021-2022 2022-2023 2023-2024 2024-2025 2025-2026 2026-2027 

 € € € € € € 

Kosten selectie jeugd (TC begroting)         

Salaris trainers junioren 27.000 21.376 22.000 22.000 22.000 22.000 

Salaris trainers pupillen 0 1.500 1.500 1.500 1.500 1.500 

Opleidingskosten trainers 5.525 0 0 0 0 0 

Salaris overig 2.815 20.785 21.000 21.000 21.000 21.000 

         

Kosten Breedtesport en damesvoetbal         

Breedtesport 0 7.500 7.500 7.500 7.500 7.500 

Ontwikkeling damesafdeling 0 10.000 10.000 10.000 10.000 10.000 

Dames 1 0 10.000 0 0 0 0 

 0 27.500 17.500 17.500 17.500 17.500 

         

Afschrijvingen         

Inventaris 2.710 2.000 2.000 2.000 2.000 2.000 

Kantine inventaris 3.154 2.966 2.966 2.966 2.966 2.966 

Automatisering 236 1.391 1.391 1.391 1.391 1.391 

         

Huisvestingskosten         

Energiekosten hoofdveld 1.590 5.000 7.000 7.140 7.283 7.428 

Energiekosten kantine 7.374 15.000 26.000 26.520 27.050 27.591 

Energiekosten kleedkamers 12.862 33.000 55.000 56.100 57.222 58.366 

Water 2.779 4.000 4.200 4.284 4.370 4.457 
Schoonmaakkosten kantine (incl. 
spoelkosten) 16.334 21.500 22.575 23.027 23.487 23.957 

Onderhoud gebouwen en velden  22.492 17.500 10.000 10.000 10.000 10.000 

Huur accommodatie 11.737 14.000 14.700 14.994 15.294 15.600 

Tricijn 2.890 2.500 2.550 2.601 2.653 2.706 

Verzekeringen 8.709 3.500 3.675 3.749 3.823 3.900 

Beveiligingskosten 767 3.000 3.150 3.213 3.277 3.343 

Kosten afvalcontainers 0 6.000 6.300 6.426 6.555 6.686 

Overige huisvestingskosten (incl kantine) 4.027 2.000 2.100 2.142 2.185 2.229 

Reservering toekomst 40.000 40.000 40.000 40.000 40.000 40.000 

 131.561 167.000 197.250 200.195 203.199 206.263 
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 Jaarrekening Begroting Begroting  Begroting Begroting Begroting 

 2021-2022 2022-2023 2023-2024 2024-2025 2025-2026 2026-2027 

 € € € € € € 

Overige bedrijfskosten         

Verkoopkosten         

Promotiekosten 1.865 0 0 0 0 0 

Reclamekosten 3.883 4.500 4.725 4.820 4.916 5.014 

Overige verkoopkosten 2.372 0 0 0 0 0 

 8.120 4.500 4.725 4.820 4.916 5.014 

         

Commissiekosten         

Kostenvergoeding kantinemedewerkers 0 2.500 2.625 2.678 2.731 2.786 

Kosten bestuur/commissies/wedstrijden 0 2.000 2.100 2.142 2.185 2.229 

         

Algemene kosten         

Uitvoering jeugdbeleidsplan 0 17.500 7.500 17.500 17.500 17.500 

Vervoerskosten (1ste elftal) 5.319 4.000 4.200 4.284 4.370 4.457 

Programmaboekjes 0 500 525 536 546 557 

Materiaalkosten speltechnisch 5.995 8.000 8.400 8.568 8.739 8.914 

Materiaalkosten kledinglijn 39.822 25.000 26.250 26.775 27.311 27.857 

Materiaalkosten verzorging 2.236 5.000 5.250 5.355 5.462 5.571 

Portikosten 0 500 525 536 546 557 

Loonadministratiekosten 5.356 4.500 4.725 4.820 4.916 5.014 

Kosten boekhoudpakket en kassa 5.967 0 0 0 0 0 

Juridische kosten 0 1.000 1.050 1.071 1.092 1.114 

Kantoorbenodigdheden 461 500 525 536 546 557 

Telefoonkosten 1.519 1.500 1.575 1.607 1.639 1.671 

Contributies en abonnementen (incl KNVB) 33.953 25.000 26.250 26.775 27.311 27.857 

Toernooien 0 3.000 3.150 3.213 3.277 3.343 

Bankkosten 1.860 0 0 0 0 0 

Boetes tuchtzaken 3.196 0 0 0 0 0 

Vrijwilligersvergoedingen op cruciale plekken 0 10.000 2.500 2.500 2.500 2.500 

Diverse kosten 6.554 2.500 2.625 2.678 2.731 2.786 

 112.238 110.500 97.090 99.032 101.012 103.033 

         

Totaal overige bedrijfskosten 120.358 119.500 106.540 108.671 110.844 113.061 
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 Jaarrekening Begroting Begroting  Begroting Begroting Begroting 

 2021-2022 2022-2023 2023-2024 2024-2025 2025-2026 2026-2027 

 € € € € € € 

Samenvatting         

         

Opbrengsten kantine (na aftrek kosten) 56.432 87.000 87.550 88.032 88.438 88.763 

Overige opbrengsten  413.560 468.800 474.820 499.520 509.499 519.765 

Totaal opbrengsten 469.992 555.800 562.370 587.552 597.937 608.529 

         

Kosten 1e elftal (TC begroting) 166.955 172.004 173.000 173.000 173.000 173.000 

Kosten overige senioren (TC begroting) 8.907 16.481 16.600 16.600 16.600 16.600 

Kosten selectie Jeurgd (TC begroting) 35.340 43.661 44.500 44.500 44.500 44.500 

Totaal TC begroting 211.202 232.147 234.100 234.100 234.100 234.100 

         

Kosten damesvoetbal 0 27.500 17.500 17.500 17.500 17.500 

Afschrijvingen 6.100 6.357 6.357 6.357 6.357 6.357 

Huisvestingskosten 131.561 167.000 197.250 200.195 203.199 206.263 

Overige bedrijfskosten 120.358 119.500 106.540 108.671 110.844 113.061 

Totaal 258.019 320.357 327.647 332.723 337.900 343.181 

         

Begroot saldo 771 3.296 623 20.729 25.937 31.248 
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Toelichting op de cijfers 
 

Algemeen 

Sinds een aantal jaar begroten we conservatief. Het doel hiervan is om onze huidige stabiele financiële 

positie verder te verstevigen en ons klaar te maken voor de ver/nieuwbouw van onze kantine en 

kleedkamers. Het begrotingsjaar 23-24 sluit met een klein positief resultaat af. In deze begroting 

houden we vast aan het sparen voor onze nieuwbouwplannen. Wederom is er 40.000 euro 

gereserveerd. De grootste aanpassingen van de begrotingscijfers ten opzichte van het begrotingsjaar 

22-23 zijn de stijgende energielasten, ophogen van de contributies met 10% en het verlagen van het 

vrouwenvoetbalbudget. Die laatste verlaging betekent geen vermindering in het ambitieniveau.  

 

Het meerjarig perspectief kent een positief beeld. Er zijn compensatiemaatregelen te verwachten van 

het rijk en gemeenten. De precieze invulling daarvan is nog niet duidelijk vandaar dat we deze 

inkomsten niet hebben meegenomen in deze begroting.  

 

Het is nog te vroeg om precieze cijfers omtrent de ver/nieuwbouw op te nemen in deze begroting. In 

de toekomst wordt de post “reservering ver/nieuwbouw” omgezet in rentelasten en afschrijving 

wanneer de ver/nieuwbouw is gerealiseerd. Op deze manier staan we financieel goed opgesteld voor 

deze ontwikkeling en de daarbij horende investeringen.  

 

Kansen en Risico’s 
We onderkennen ook een aantal kansen en risico’s op dit moment.  

- De demografische ontwikkelingen in de gemeente Ede leveren kansen op voor onze 

vereniging. Zo zijn er plannen om in de periode tot 2035 liefst 40.000 nieuwe woningen te gaan 

bouwen. Met name de gebiedsontwikkeling in de wijken Reehorst en Akzo zal waarschijnlijk 

leiden tot een toename van ons ledenbestand. Met deze mogelijke stijging van ledenaantallen 

en de daarbij horende stijging van contributie-inkomsten is geen rekening gehouden in de 

begroting. Sterker, voor de korte termijn zien we helaas een terugloop van de instroom in de 

jongste jeugd, zowel jongens als meiden. Het ombuigen van deze trend wordt een speerpunt 

in ons beleid voor de komende jaren. 

- Door de wereldwijde onrust zien we levertijden van producten oplopen en is de 

prijsontwikkeling moeilijk te voorspellen. Met name de prijsontwikkeling rondom energie 

houden we scherp in de gaten. In deze begroting hebben we de budgetten voor energie fors 

verhoogd. Ook houden we rekening met een prijsstijging op de inkoopprijs van onze 

kantineproducten. Ook zijn we genoodzaakt om de verkoopprijzen hierop aan te passen. 

- Met Corona zullen we moeten leren leven. Het is de vraag in hoeverre toekomstige lock-downs 

aan de orde zijn en ons sociale leven beïnvloeden. Als vereniging hebben we veel geleerd van 

de vorige lock-dows en staan we nu beter opgesteld mocht een dergelijke situatie zich 

voordoen. Vanuit financieel perspectief hebben we de goede maatregelen genomen en lopen 

we minder risico. Voor het geval dat een lock-down onverhoopt weer aan de orde is hebben 

we contractueel met onze mensen afgesproken (contractueel verankerd) dat er kortingen 

worden toegepast op de salarissen en vrijwilligersvergoedingen. Daarnaast is de beloning voor 
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ons 1ste elftal voor een groot deel variabel opgebouwd, waardoor de vereniging geen kosten 

maakt als er niet gespeeld wordt. Dit alles om te voorkomen dat we in de situatie geraken dat 

tijdens een lock-down de inkomsten wegvallen maar de uitgaven wel gewoon doorlopen. 

- Ook zien we dat op cruciale plekken binnen de vereniging het niet altijd makkelijk is om 

vrijwilligers te vinden. In deze begroting hebben we een vrijwilligersvergoeding voor een 

parkbeheerder opgenomen. Hoewel we ons ten diepste realiseren dat de cultuur van de 

vereniging gebouwd is op onbetaalde betrokkenheid van vrijwilligers en het onze voorkeur 

heeft om dat model voort te zetten zien we toch ook het afbreukrisico als bepaalde cruciale 

plekken niet goed ingevuld zijn.  

Hieronder treffen jullie de grootste en belangrijkste posten aan met een toelichting. Met deze 

toelichting verwachten we jullie beter mee te nemen, waarom keuzes zijn gemaakt en bevordert het 

de al eerdergenoemde transparantie die we met elkaar betrachten.  

 

Kantine 

 

Wat willen we bereiken? 

We willen in onze kantine onze gasten op professionele wijze kunnen bedienen. Met een breed en in 

toenemende mate ook gezond aanbod om het bezoek aan de kantine zo aantrekkelijk mogelijk maken. 

Ook willen we zorgen voor meer sfeer in en rondom de kantine en daarmee langer verblijf in de kantine 

stimuleren. Cashless betalen is de norm en er is afgelopen periode geïnvesteerd in de aanschaf van 

een nieuw kassasysteem en hebben we met elkaar ervaringen opgedaan. De wens is om nog een aantal 

andere systemen aan te schaffen die gaan helpen om onze leden en bezoekers efficiënt en prettig te 

kunnen bedienen. Hierbij willen we zoveel mogelijk meegaan in de mogelijkheden die digitale 

systemen bieden.   

 

Met de komst van het nieuwe kassasysteem is het ook makkelijker om de omzet, afzet en 

voorraadontwikkeling te volgen. Hiermee kunnen we in de toekomst veel beter voorspellen welke 

producten moeten worden besteld of wat een prijsverlaging of -verhoging voor een product betekent. 

Hiermee zetten we wederom een stap in de professionalisering van onze verening. Het doel is om 

uiteindelijk een uitgebalanceerd assortiment te kunnen aanbieden voor de juiste prijs.  

 

Wat gaan we daarvoor doen? 

We willen gaan investeren in een applicatie van Splitt/Twelve voor digitaal bestelgemak voor onze 

leden. Daarnaast beeldschermen waarop o.a. de prijslijsten worden getoond en een afhaalscherm voor 

de keuken. Op de beeldschermen is het mogelijk om sponsoruitingen weer te geven, waardoor er een 

terugverdienmodel kan ontstaan.  

 

Wat gaat het kosten? 

Door de stijgende energielasten zien we de inkoopkosten stijgen van onze producten. Het is 

noodzakelijk om deze verhoging van kosten (voor een deel) door te berekenen aan de bezoekers van 

onze kantine. Zie begroting voor de in- en verkoopgetallen van onze kantine.  
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Contributie 

 

Wat willen we bereiken? 

Meer dan de helft van onze inkomsten (ongeveer 65 procent) wordt opgebracht door het innen van 

contributies. Daarom is het van essentieel belang om het verloop van de contributies goed te volgen, 

afwijkingen op de begroting bij te sturen en daarmee de financiële risico’s te beperken. Voor onze 

vereniging is het belangrijk om het ledenaantal op niveau te houden. Op basis van de totale 

ontwikkelingen over de afgelopen jaren zien we dat we de ledenaantallen op voldoende niveau kunnen 

houden. In het licht van het totale sportaanbod en signalen die ons bereiken van andere verenigingen 

waarbij het lastig is om de ledenaantallen op niveau te houden zijn wij met elkaar in staat om ons 

ledenbestand gemiddeld rond 1300 leden te houden. Zie onderstaande grafiek waarin het verloop van 

de ledenaantallen wordt getoond.  

 

 
 

In onderstaande grafieken treffen jullie het verloop over het seizoen 20-21, 21-22 en 22-23 per 

categorie aan. Er is daarin onderscheid gemaakt tussen meiden en jongens - vrouwen en mannen. Deze 

verdeling is gemaakt omdat het belangrijk is om de meiden/vrouwen afdeling specifiek te monitoren. 

Tenslotte is de vrouwen- en meidenafdeling naar onze mening nog altijd een groeimarkt. In onze 

omgeving zien we dat met name meiden- en vrouwenafdelingen groeien. In het achterliggende seizoen 

hebben we als VV Bennekom een inhaalslag gemaakt, die willen we doorzetten – waarbij met name 

aanwas van de jongste jeugd aandacht verdient. Toch gaat de groei niet zo snel als we hadden gehoopt 

en ingeschat. Om de ledenaantallen te laten groeien bij de meidencategorie is verder onderzoek nodig. 

Daarnaast is het noodzakelijk om een plan te hebben en vertegenwoordiging in het bestuur specifiek 

op dit thema. (zie vrouwen- en meidenvoetbal) 
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In onderstaande grafieken wordt specifiek ingegaan op de jongensafdeling. Wat daarin opvalt is dat 

de categorie junioren binnen onze vereniging redelijk op niveau blijft. Wat ons zorgen baart is de 

instroom bij de jongste categorie. Met name de Bambino’s kennen onvoldoende instroom. Via andere 

verenigingen horen we over een terugloop bij de junioren (Corona effect, jeugdspelers die andere 

activiteiten zijn gaan ondernemen – denk aan freerunning, sportschool). Dat effect is bij ons gelukkig 

niet waarneembaar in de cijfers. Punt blijft wel dat het noodzakelijk is om jonge voetballertjes aan ons 

te binden. Daarom wordt er een start gemaakt met het in beeld krijgen van de noodzakelijke 

interventies, om deze vervolgens te gaan uitvoeren.  
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In onderstaande tabel zijn de verschillende categorieën verenigingsbreed naast elkaar gezet.  
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In de bijlage treffen jullie de basisdata aan die is gebruikt om bovenstaande grafieken op te maken. 

Het betreft de data over de seizoenen 15-16 t/m 22-23. In onderstaande grafiek worden de aantallen 

van vrouwen en mannen naar senioren, junioren en pupillen uitgesplitst. 

 
Wat gaan we daarvoor doen? 
Het doel voor dit seizoen is om extra aandacht te besteden aan de pupillen (en mini’s) categorie, zowel 

meiden als jongens Wanneer er onvoldoende aanwas aan de onderkant van ons ledenbestand is, heeft 

dat naast negatieve (financiële) gevolgen ook consequenties voor de instroom van nieuwe vrijwilligers. 

Het is noodzakelijk dat kinderen op jonge leeftijd beginnen met voetballen. Het aankomende jaar 

zullen we intensief inzetten om voetbal bij VV Bennekom onder de aandacht brengen. Er wordt een 

flyer ontwikkeld die op sportdagen en open dagen gebruikt kan worden. Daarnaast zullen we via 

plaatselijke kranten en sociaal media gaan adverteren. Het jeugdbeleidsplan (zie strategisch projecten) 

gaat hier ook op in, en er komt een nieuw bestuurslid dat zich actief met dit dossier gaat bezighouden 

 

Wat gaat het kosten (opleveren)? 

De totale inkomsten zijn geraamd op 310.000 euro. In de jaarrekening 21-22 hebben we 290.000 euro 

gerealiseerd. Ook dit jaar houden we weer rekening met prijsindexatie, zoals opgenomen in de 

uitgangspunten van onze begroting. De CPI-index houdt gemiddeld rekening met een indexatie van 10 

procent. Daarnaast zijn er iets meer leden als in het seizoen 21-22. Met deze keuze houden we er 

bewust geen rekening mee dat we succesvol zijn in het meer pupillen aan ons binden, noch met een 

verdere groei van het meiden/vrouwenvoetbal. Zoals de afgelopen jaren begroten we conservatief op 

dit punt.  
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Tarieven: 

In onderstaande tabel zijn de contributietarieven weergegeven. Met het vaststellen van de begroting 

worden ook de tarieven vastgesteld. Daarnaast willen we met het vaststellen van deze begroting ook 

regelen dat wanneer Leden die 65+ zijn geworden en daarnaast ook vrijwilliger zijn van onze vereniging 

het tarief van vrijwilligerslid gaan betalen.  

 

 
 

  

Categorie Seizoen 22-23 Seizoen 23-24 Seizoen 24-25 Seizoen 25-26 Seizoen 27-28

Bambino's 153,30 168,63 173,69 178,90 184,27

FIFA Leage 153,30 168,63 173,69 178,90 184,27

Pupillen 265,40 291,94 300,70 309,72 319,01

Junioren 295,00 324,50 334,24 344,26 354,59

Senioren 323,55 355,91 366,58 377,58 388,91

35+ competitie 184,10 202,51 208,59 214,84 221,29

NSL 150,60 165,66 170,63 175,75 181,02

35+ trainen 150,60 165,66 170,63 175,75 181,02

Vrijwilligerslid 29,60 32,56 33,54 34,54 35,58

65+ 63,35 69,69 71,78 73,93 76,15

*Prijsstijging 10% obv gemiddelde CPI index.

*Rekening gehouden met 3% stijging per jaar vanaf seizoen 24-25
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Sponsorinkomsten  
  
Waar staan we op dit moment?  

 

Het oppakken van sponsoring binnen de vereniging had toch iets meer voeten in de aarde. Informatie 

was op meerdere plaatsen voorhanden maar bleek helaas niet altijd up to date te zijn. Wat in sommige 

gevallen tot een onvolledige administratie leidt.  Gelukkig kunnen we altijd nog terugvallen op de 

mensen binnen de vereniging die mede aan de wieg hebben gestaan van de huidige sponsor omgeving. 

We hebben dan nu ook inzicht in wie wel en niet meer een geldige overeenkomst hebben. In de 

afgelopen periode hebben helaas mede door de nasleep van corona een aantal van onze sponsoren te 

kennen gegeven om met de huidige vorm van sponsoring of helemaal te stoppen met 

sponsoring. Gelukkig is het door de inzet van een aantal mensen toch in de afgelopen periode toch 

weer gelukt om ook weer nieuwe sponsoren welkom te heten bij VVB. Dus langs deze weg willen we 

ook deze nieuwe sponsoren welkom heten binnen de vereniging om de financiële basis van VVB voor 

het komende seizoen op peil te houden en verder te versterken.  Daarnaast hebben we in de afgelopen 

periode een aantal malen onze sponsoren uitgenodigd bij de streekderby. Immers onze sponsoren zijn 

van levensbelang voor het ondersteunen van het beleid binnen de club. Hier willen we dan ook in de 

toekomst mee verder gaan.  

 

In deze begroting houden we ook rekening met een daling van 10.000 euro omdat de hoofdsponsor er 

mee stopt. Het goede nieuws is dat de hoofdsponsor wel een jaar langer doorgaat met het sponsoren 

van onze vereniging. De kledinglijn is volledig afgeschreven, maar de shirts zijn nog in prima staat. 

Betekent dat we een jaar langer spelen in onze bekende shirts.  

 

Het opzetten van het beleid en naleven van het beleid  

We hebben getracht om initiatieven die we in gedachte hadden ten uitvoer te brengen. Naar alle 

eerlijkheid bleek dat meer voeten in de aarde te hebben om dit van de grond te krijgen. De initiatieven 

zoals voorgesteld:  

• Greenboarding  

• Energie transitie  

Hebben door andere omstandigheden helaas nog geen financieel voordeel voor de club opgeleverd. 

In de komende periode is het doel om van deze twee initiatieven wel de financiële voordelen voor de 

club te gaan plukken zodat we meer financiële armslag kunnen krijgen. Gezien alle initiatieven rondom 

energie en de nieuwbouw. In het komende jaar lopen ook de contracten met onze hoofdsponsors af. 

Hetgeen een serieuze uitdaging voor de club is.  

  

Op basis van het bovenstaande is er de afgelopen periode na overleg met meerder personen intern en 

extern getracht een helder sponsorbeleid op te zetten. De onderdelen welke hierin aan de orde komen 

zijn:  

• Kleding lijn / hoofsponsoren  

• Opleiding sponsoren (selectie elftallen)  

• Kledinglijn sponsoren (overige elftallen)  
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• Doek en bord sponsoren  

• Overige vormen van sponsoring  

In het plan worden al deze vormen van sponsoring besproken en hebben we in samenspraak met 

meerdere personen invulling gegeven om dit gezamenlijk te bereiken. De club van toen heeft zich 

namelijk ook gemeld om hierbij ondersteuning te willen leven. Waar voor dank.  Een ander belangrijk 

punt binnen sponsoring is het naleven van het beleid. In de afgelopen periode is het meerdere malen 

onder de aandacht gebracht door een aantal van onze sponsoren dat in hun ogen het beleid in 

sommige gevallen niet en in andere gevallen onvolledig wordt nageleefd. Richting de toekomst moeten 

we er zorg voor dragen dat dit op een betere manier wordt nageleefd in het belang van de sponsoren 

en daarmee VVB.  

  

Wat gaat het opleveren? 

Tijdens de eerste aanzet was de doelstelling om het bedrag aanzienlijk te laten stijgen door de 

sponsoren welke op dit moment geen contract meer hebben deze te benaderen en een nieuw contract 

te laten tekenen. Dat bleek in veel gevallen minder makkelijk dan gedacht. Echter door inspanning van 

vele mensen hebben we he bedrag wel iets kunnen laten stijgen. Echter niet met de gewenste 

doelstelling. In de komende periode zal er veel effort in moeten worden gestoken nieuwe 

hoofdsponsors te vinden en daarnaast een nieuwe partner te vinden voor de kleding. De doelstelling 

is nog steeds om uiteindelijk de bijdrage vanuit sponsoring jaar na jaar te laten groeien om uiteindelijke 

het gestelde doel van 145.000 Euro per jaar te halen.   

 

Begroting jeugdvoetbal (Selectie en breedtesport)  
 
Korte terugblik op het huidige seizoen  

  

Sportief gezien heeft onze 1eeltal een lastige competitie start achter de rug. Zowel in de beker als in 

de competitiewedstrijden waren de resultaten onvoldoende wat uiteindelijk heeft geleid tot het 

tussentijdse ontslag van de hoofdtrainer. Jacco Meurs en Ronald Tunen nemen de honneurs waar tot 

einde seizoen. De laatste wedstrijden laten gelukkig een verbetering zien, wat ook veel vertrouwen 

geeft voor de rest van de competitie. Volgend seizoen keert Camiel de Jager terug op de Ekelhof, in de 

rol van hoofdtrainer van VV Bennekom. Als Bestuur technische zaken en TC zijn we heel blij met deze 

komst. Camiel zal ons verder helpen met ontwikkelen & uitvoeren van het voetbal beleid 

 

Waar jong Bennekom vorig jaar een zeer moeizaam seizoen had (wat uiteindelijk zelfs leidde tot 

terugtrekking uit de competitie) is dit seizoen gelukkig alles anders. Jong Bennekom bestaat 

grotendeels uit een team met allemaal jongen uit onze jeugdopleiding.  Een zeer jong elftal dat onder 

begeleiding van de hoofdtrainer Kevin de Quay en assistent-trainer Arjan Hendriksen veel plezier 

uitstraalt. Ook in de staf rondom dit team een aantal nieuwkomers, maar wel met Bennekom verleden. 

Als Bestuur technische zaken en TC zijn we heel trots wat er is gerealiseerd met Jong Bennekom. Dit 

biedt perspectief voor de toekomst. Verwachting is ook dat vanuit Jong Bennekom volgend seizoen 

een aantal spelers aansluiten bij onze hoofdmacht, wat past in de voetbalvisie van VV Bennekom. 

 

Onze jeugdelftallen draaien een mooi seizoen met de nodige kampioenschappen. Onze jeugdopleiding 

staat dan ook op plek 25 uit de lijst van top 500 beste amateuropleidingen van het land, en als hoogst 
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genoteerde club uit de Provincie Gelderland. Hier mogen we met ons allen dan ook heel trots op zijn 

en geeft aan dat de investeringen die worden gedaan in onze voetbalopleiding zich terug betaald. Veel 

belangrijker nog is dat we zowel in de breedteteams als selectieteams zien, dat veel leden onze 

vereniging trouw zijn gebleven. Groot compliment voor eenieder en specifiek onze Hoofd Jeugd 

Opleiding, trainers, begeleiders en vrijwilligers die zich week in week uit inzetten voor het sportplezier 

van onze leden.  

 

Wat willen we bereiken?  

Voetbal Vereniging Bennekom is een vereniging die eenieder in de gelegenheid stelt om zoveel 

mogelijk op zijn/haar eigen niveau de voetbalsport te bedrijven. Hierbij wordt met de meer 

getalenteerde jeugdspelers/speelsters op een zo hoog mogelijk (jeugd)niveau gespeeld.    

Het competitieniveau is een belangrijk middel om jeugdspelers op te leiden voor de hoogste 

selectieteams.  Doel is om alle jeugdspelers een veilige en respectvolle sportomgeving te bieden, 

waarin plezier centraal staat, met een goed trainingsaanbod (o.a. voetbalacademie), en met ruimte 

voor een brede persoonlijke ontwikkeling. Onze vereniging streeft ernaar om elke dag winst te boeken 

in de ontwikkeling van de club, van het kader en van de spelers. De club draagt zorg voor een stabiele 

doorgroei van jeugdspeler tot senior, en biedt trainers/begeleiders de mogelijkheid om zich te 

ontplooien. 

   

Wat gaan we daarvoor doen?  

De ontwikkeling van individu naar teamspeler op alle niveaus vinden we belangrijk. Selectieteams 

jeugd spelen op divisie niveau met vooral zelf of regionaal opgeleide spelers. Dit realiseren we door 

passend trainingsaanbod en door het opleiden van trainers/coaches die spelers beter maken. De KNVB 

stelt hier inmiddels ook minimale (licentie) eisen aan. Hierdoor worden teams beter en uiteindelijk 

wordt VV Bennekom hierdoor een betere club. Dit willen we doen met een eerste elftal dat in de 

huidige 1e klasse structureel meedoet voor promotie naar de hoofdklasse. Bennekom wil dat in eerste 

aanleg realiseren met een groot gedeelte van spelers uit de eigen jeugdopleiding of uit de directe 

regio. De condities/financiën om deze ambitie structureel te kunnen realiseren worden in overleg 

tussen TC en Algemeen bestuur gerealiseerd. Naar verwachting zal de begroting voor Bennekom-1 op 

hoofdlijnen stabiel blijven, strategische investeringen zullen ten goede komen aan de kwaliteit van de 

jeugdopleiding en de teams die toeleveren aan Bennekom-1.  

  

Voor de goede doorstroom van de eigen jeugd naar het 1e team, is de komende jaren een belangrijke 

rol weggelegd voor ons belofte-elftal (dit team is samengesteld uit de hoogste selectieteams en speelt 

op dinsdagen zijn wedstrijden) en ons 2e elftal (‘Jong Bennekom’).  Jong Bennekom zal in het seizoen 

2023-2024 voornamelijk bestaan uit spelers, afkomstig uit onze eigen jeugd. Er zijn bovendien plekken 

beschikbaar gesteld voor stageperiodes voor talenten bij ons 1ste elftal. We plukken hier inmiddels in 

steeds grotere mate de vruchten van. Er stromen steeds meer talenten door vanuit onze 

jeugdopleiding naar het eerste elftal.  

  

De ambitie van Jong Bennekom/2e elftal ligt op het bewerkstelligen van de combinatie van plezier en 

prestatiecultuur. Om de doorstroming en scouting de komende jaren beter te optimaliseren, heeft 

Bennekom een talentenbegeleider aangesteld. Doel van deze functie is onze talenten vanuit de 

bovenbouw en 1e & 2e elftal specifiek te begeleiden op persoonlijk & voetbaltechnisch gebied. Ook zal 
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deze begeleider meedraaien in de trainingen van ons belofte-team en Jong Bennekom en gericht de 

wedstrijden van onze talenten gaan bekijken met oog op ontwikkeling en gerichte scouting.  

 

Om de aanwas van nieuwe leden in de onderbouw (met name Bambino’s en FIFA League, jongens en 

meiden) te vergroten willen we investeren in een nieuwe functionaris, coördinator onderbouw. Deze 

persoon gaat ons Hoofd Jeugd Opleidingen ondersteunen en de organisatie rond de Voetbalacademie 

versterken. Tevens gaan we investeren in de zichtbaarheid van trainers en spelers in de Bambino’s / 

FIFA League, activiteiten voor die categorie actief aanmoedigen en ondersteunen, en gerichte 

wervingsactiviteiten ontplooien (inclusief maken van promotiemateriaal) rond activiteiten als het 

schoolvoetbaltoernooi, de seizoensafsluiting, Vlegeldag en op andere momenten. Om dit geheel 

kracht bij te zetten en de continuïteit te borgen wordt er een extra bestuurslid aangesteld met een 

specifieke focus op dit onderdeel.  

 

Tenslotte gaan we door met een aantal succesvolle componenten van het jeugdbeleid die we vorig 

jaar geïntroduceerd hebben. De brede train-de-trainer cursussen (PASS Play basic en advanced) 

worden doorgezet voor de trainers/leiders van zowel de jongens als de meiden teams, we blijven 

(oudere) jeugdleden faciliteren die een team onder hun hoede willen nemen 

(leiderschapsontwikkeling!) en de ondersteuning voor jeugdteams die verre uitwedstrijden spelen 

(meer dan 100 km) wordt verbeterd. 

   

Wat gaat het kosten?  

De kosten van de selectie-elftallen, trainers en Bennekom 1 staan uitgewerkt in de begroting onder 

hoofdstuk 3. Wel zien we bij de knvb contracten een behoorlijke stijging in de werkgeverslasten, met 

name de stijging van de minimumlonen van 10 % per januari 2023 is een forse. Dit maakt het moeilijk 

om de ambitie met dezelfde begroting te handhaven, we stellen daarom een verhoging voorin de TC-

begroting van 5000 euro.  We proberen rondom het eerste elftal meer sponsorinkomsten te generen. 

Vooralsnog is deze ambitie niet opgenomen in de begroting. Onze ambitie is en blijft om de beste 

jeugdopleiding in de regio te zijn. Dit vraagt om extra middelen en investeringen, o.a. in de 

opleidingskosten van trainers (zowel selectie- als breedtesportteams). Voor de versterking van de 

onderbouw (coördinator, zichtbaarheid FIFA League / Bambino’s en werving nieuwe jeugdleden) 

maken we een bedrag van 10.000 euro vrij; voor de resterende componenten van het jeugdbeleid 

(train-de-trainer cursussen, eigen jeugdlid-trainers en vervoerskosten) staat een bedrag van 15.000 

euro op de begroting.    

 

Meiden en vrouwenvoetbal 

 

Gestimuleerd door de goede prestaties van de oranjeleeuwinnen en speelsters als Lieke Martens die 

op internationaal niveau prijzen behalen, wint het meidenvoetbal nog steeds aan populariteit en 

worden de voetballende meiden ook steeds ambitieuzer. De aanwas van vrouwelijke leden bij VV 

Bennekom blijft helaas wat achter op deze landelijke trend. Om die reden was in het afgelopen seizoen 

reeds besloten om Vrouwen-1 prominenter neer te zetten (onder meer via een vergoeding voor de 

speelsters), met meer uitstraling en allure richting regio. Voetballend werpt dit zijn vruchten af, 

Vrouwen-1 is de trotse lijstaanvoerder in de 3e klasse. Het leidt echter nog niet tot de gewenste groei 

van het leden aantal. Dat willen we komend seizoen stimuleren via een gerichte investering in de 
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jongste jeugd, zowel jongens als meiden (zie boven). Bij de pupillen willen we zoveel mogelijk het 

gemengd voetbal stimuleren. Vanaf onder 13 worden meidenteams gevormd die we op professionele 

wijze begeleiden door het inzetten van gediplomeerde trainers. Momenteel is de meidenafdeling nog 

vrijwel volledig afhankelijk van welwillende ouders. Om de meidenafdeling door te ontwikkelen, te 

zorgen voor een gezonde doorstroom naar vrouwen 1 en 2 en daarnaast concurrerend te kunnen zijn 

voor omliggende verenigingen, is het noodzakelijk om te zorgen voor een goede opleiding voor de 

meiden. Daarnaast is er de wens om met de vrouwenselectie minimaal in de 3e klasse te blijven spelen, 

maar liever nog door te groeien naar de 2e klasse. Om die ambities waar te maken is het belangrijk om 

aantrekkelijk te zijn voor speelsters om bij Bennekom te (blijven) voetballen. Verdere 

professionalisering en een nog steviger positie van het selectie elftal binnen de vereniging is van belang 

om te laten zien dat het vrouwen- en meidenvoetbal bij Bennekom serieus wordt genomen en 

daardoor extra aantrekkelijk te zijn voor nieuwe leden.  

 

Wat gaan we daarvoor doen? 

We willen de groei van de vrouwenafdeling verder aanmoedigen door het versterken van het profiel 

van Vrouwen-1 (vergoeding voor speelsters), het faciliteren van een keeperstraining voor de vrouwen 

en oudere meidenteams en het beschikbaar stellen van een budget voor de werving  van nieuwe leden 

in de bovenbouw meiden. Dat laatste is cruciaal om de doelstelling van het jeugdbeleidsplan te 

realiseren, die stelt dat we streven naar minimaal twee meiden teams per leeftijdscategorie.  

Daarnaast is er de blijvende wens om sponsoring voor de meiden-/vrouwenafdeling op te zetten, 

onder andere om de meidenteams te kunnen voorzien van presentatiekleding en het organiseren van 

overige activiteiten voor de meidenafdeling.  

 

Wat gaat het kosten? 

Voor de drie genoemde posten (vergoeding speelster Vrouwen-1, keeperstrainer en budget 

ledenwerving) is in de begroting een bedrag van 10.000 euro opgenomen.   
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Bijlage  
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Basisdata ledenaantallen 
 

Jongens 

 
 

Meiden 

 
 

Totalen 

 
 

  

Categorie 15-16 16-17 17-18 18-19 19-20 20-21 21-22 22-23

Jongens O6 33 26 27 27 39 12 11 13

Jongens O7 41 42 42 34 15 29 24 19

Jongens O8 44 50 45 45 44 20 43 41

Jongens O9 66 49 46 50 49 45 30 49

Jongens O10 48 66 53 47 55 49 46 41

Jongens O11 65 47 66 47 54 58 54 54

Jongens O12 66 62 54 71 46 55 74 59

Jongens O13 68 64 57 51 70 46 58 72

Jongens O14 61 66 63 56 52 67 43 57

Jongens O15 72 56 59 58 49 51 70 47

Jongens O16 62 65 43 51 54 46 55 77

Jongens O17 62 57 48 38 41 43 39 46

Jongens O18 57 55 50 44 35 46 40 35

Jongens O19 47 42 43 43 29 37 46 34

Senioren 435 441 452 469 508 510 514 538

Totaal 1227 1188 1148 1131 1140 1114 1147 1182

Categorie 15-16 16-17 17-18 18-19 19-20 20-21 21-22 22-23

Meiden O7 4 5 4 5 4 3 4 2

Meiden O9 8 7 9 8 11 4 1 6

Meiden O11 13 14 14 8 14 15 10 8

Meiden O13 18 22 19 24 27 18 19 14

Meiden O15 24 15 21 20 25 28 31 18

Meiden O17 26 24 14 18 19 24 13 22

Meiden O19 8 17 17 7 6 9 9 11

Senioren Vrouwen 27 34 37 38 45 61 60 63

Totaal 128 138 135 128 151 162 147 144

Categorie 15-16 16-17 17-18 18-19 19-20 20-21 21-22 22-23

Senioren vrouwen 27 34 37 38 45 61 60 63

Pupillen meiden 43 48 46 45 56 40 34 30

Junioren meiden 58 56 52 45 50 61 53 51

Senioren 435 441 452 469 508 510 514 538

Pupillen jongens 431 406 390 372 372 314 340 348

Junioren jongens 361 341 306 290 260 290 293 296

Totaal vereniging 1355 1326 1283 1259 1291 1276 1294 1326
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Aftredingsrooster Bestuur 
 

Bestuur 

Naam Functie Begindatum Einddatum 

Jan Burggraaf Voorzitter 1-10-2018 1-10-2026 
Stefan Aarninkhof Vice voorzitter, 

Algemene 
voetbalzaken 
Breedtesport 

29-05-2018 29-05-2024 

Frans van Silfhout* Penningmeester 21-02-2019 21-02-2023 
Corrie van Wijk* 2de Penningmeester 

en contracten 
15-12-2014 15-12-2018 

Michel Fluit Technisch beleid   
Evert-Jan Tromp Sponsoring   

Annet Makkink* Meiden en 
vrouwenvoetbal 

16-03-2023 16-03-2027 

Léon Koolen* Penningmeester 16-03-2023 16-03-2027 

 
*Annet Makkink en Léon koolen worden na instemming van de ALV op 16 maart 2023 lid 

van het bestuur. Corrie van Wijk en Frans van Silfhout zullen vanaf de ALV van 16 maart 

2023 geen lid meer zijn van het bestuur.  
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